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 2019 בדצמבר 02פרוטוקול ישיבת הנהלה מיום 

 

במשרדי המועצה  2.12.19, שני בנימינה גבעת עדה שנתקיימה ביום מועצתהנהלת פרוטוקול ישיבת 

   המקומית.

 ראש המועצה. -איתי ויסברג משתתפים:

 

 אהרון שייחי, ג'קלין בן עמי אריקסון ,רגבאביב אפרת מזרחי, מנחם ברגב,   חברי המועצה:

 אביטל תבור, אלינור בראל

 

      נעדרו: 

 מנכ"לית המועצה -גרמן -ניצן מחנאי  צוות מקצועי: 

 מהנדסת המועצה -שרון פישמן  שרון פישמן 

 דוברת המועצה. -אושרת נגר   -אושרת נגר

 גזבר המועצה –צור אוריון 

 מנהל אגף שפ"מ-שלומי גרנוב

 יועץ משפטי –אסף בן לוי 

 

  ל סדר היום:ע

 הצגת תחום הכדורגל במתנס .1

 .2020אישור תקציב  .2
 

 ,ברכה

 איתי ויסברג

 ראש המועצה 
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 ריכוז החלטות:

 שיוגש לאישור המליאה 2020תקציב הצעת הנהלת המועצה מאשרת את  1

 

 מהלך הדיון:

 דיון: 1

מונחת על שולחן ההנהלה. דיוני התקציב נפרסו על  2020הצעת התקציב לשנת 

 ם במהלכם הוגדרו יעדים ונוסחו תכניות עבודה לחטיבות המועצה. כחודשיי

וסקירת הגזבר  2020הצעת התקציב המפורטת, לרבות דברי ראש המועצה לתקציב 

 הוצגו באתר המועצה.

 החלטה:

 שיוגש לאישור המליאה 2020הנהלת המועצה מאשרת את הצעת תקציב 

 דיון: 2

 הסביר את המודל הכלכלי של מועדון הכדורגל.  –וינו מנהל המתנ"ס 

 הנהלת המועצה ביקשה למצוא שעות לפתוח את אחד המגרשים לכלל הציבור.

 

  בזאת ננעלת ישיבת ההנהלה,

                                                                     

 איתי ויסברג   

 ראש המועצה   

 

 

 

 

 

 


